
Rń!ł E1|INY
PrclokólNr xLlv,o]4

z s*ji Rady cminy Mic&ów
r dnia 7 luteso 2014r

sesję otwoz'la z.ca Plćwodnicfącego Rady cniny - He|ena Ań}mowicz slowmi
,,ohvielm sesję Rady cniny Mie&ó '' pŹ}avila]a ze]rlmych' na lods|arvie listy obecności
stwierdzila quorum i poiÓ|omÓwa]a, że do poŹądku obrad spro*€dza się cŹery dodatkowe
pmkly i pŹedstawila polządet obńd:

l, Podjęcie uchMły w spnwc nimy budżeIu gnily na 20l4 rck.
2. Podjęcie ucŃ*ly w sPEsie wyrażenia zgody na sp.zedaż niefuchomości

gruntowej abudowuej oznaczonej jako działki nr l03/ll l0]/2] 103/3 połÓfonej
w obĘbie Maniów Mfuiów Ma]] Śtanowiącej wlasność Gminy Miętków w
udziale 3/4 części'

3, Podjęcie Ucńwa]y w splavie zaviadońienia Pani Małgoluty Ma}Ucb.Mielcdskiej
o ponolhyn pżed]ueniu teminu rczpatrenia zlożonej skargi.

4' Podjęcie uchwaly s' sprawie podr9ższenia k''teriun dochodowego upEMiającego
do pŹ'znania njeodplltnej ponocy w fakesie dożyrviria w rmacb wielolebiego
p@g@u vspieruia fimsowego gnnr w zkJesie doż}nviania ,,Ponroc pańśrm w fałresie
dożyvimia'' na lata 2014.2020,

5' Podjęcie uchwall w splaBie q}rażeńia zgody na
slanoNiącej włsność Gńińy MietkóN' oznaczoDej

spuedaż nieruchomości grunloy€j'
jgko dzia]ka [ 444/]3 polożonej

lv obĘbie Domanice'
6. Podjęcie uchwaly ł sprawię zm]any uchwaly Nr xxlv/l2]/20l2 Rady Gniny Mietków

z dnia 2o gfudni! 2012 r y spnwie leminuj częstot|isości i trybu uiszczenia oplal
ż gospod&oweie odpadmi komunalnyni m tercnie Gniny Mielkół'

7' Podjęci. uclRały w spnwie l9rażeńia zgody ńa uśanowienie nieodplatnej sluż€bności
gruntowej pŹ.jedu i lmchodu pżez nieruchoności polożone w Mielkowie. stanowiące
słasność oniry Mietków

8' wnioski i ińteĘelacje radnych'

v związku & hifumi vPmwadzonyri w potądku obńd z'ca Puewodnicfąceso Helena
Ańynowicz zMądziłae]osolvmie
Głosowało 14 ndnych oddano 14 glosów,'2,.
Z.ca PŹewodniczącego Śtwierdzila' że poŹądek oblad 4stal azyjęty jednog]ośnie i plrekżala
prowadzenie obmd Puu Edwtrdowi Ka$mowi dfugiemu Z'cy Pz€wodniczącego'

UchM]a w splaqie wyńżenia zgody na spŹedaŹ nieluchoności grunb9ej abudowej
oa&mnej jako d'alki fu lo]/li l0]2] ]0]/j polożonej w obĘbie Maniów Mmió$'Ma1y
sEmkia.e j  u l& 'o (  Cmin) Ve-Lov u Ld, 'ae I  l  .4y .

- vójt poinfomował' ż€ podjęla zośB]! dec)zja o spŹedaży udzialn slriny w ]/4 części
nieruclromości w Meiowie' poniewż ronosf o zni.sienie spóhvlsności nie dal'

W traloie dyskusji radni fglosili swoje uwagi i łąlpliwości
Po zglo9eniu uBag pżez ndnych wójt stwierdfił, że rozunie' że iadÓi ńają wąlpliwości i jezeli
potrzebująłięcej cz6u, to lłxcola lą Dchwalę spod obńd'

z' PŹe\aodnicząc€go Edlvdd Kasfu zaPropono$'a| plreglosowmie - ko jest a zdjęciem
uchwa]l z poĘądku obEd
Głosowalo ] 3 ńdnych - oddeo l3 closów ,.a,,
E. Ksgn świerdzil, żc uchwa]a foslala fdjęla z obEd jednog]oślie'
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Uchwa lausprJw ieh|&y budżefu  gmin]  na20]4rok
- ReEń" o/Ed .L$br k tnn J o nóqi]9 po' o4cje f'&j old/c| ' /tro!||a J.aE!

no b ląd dru]  d .L  poqmo b . .  loa  2r .  0oo 'oo  i  n ie  Ina  23r  oou 'oo , /ap .oponova ' "  ;i s i .n l .e  w Dord ie - ' r  p .^?nact .  tuo l ) . l ]O / t  na  f fo  o\ r ie  Cn.voa. i ' o r . co  iwjdn ]a' / n|e bJ|o'o JĘ€'e.ln.one V poe"ck' l'Jn)m' d nv\ono*.a @onlovdi roĘgodfucn u z niesz|dicffi i Dumnic '
Budut.po nifu&h po slonie dochodów vlniesie 12 600 ó]9 z], apo stDnie $}darków

Na$ępnie pĘedslawila pro].ekl uch]vaIy'
E .  KdJ"n  Z ! f r . .1 .  /e  d la  Dor r  t  ro  \  to  r ' to  tboo n l ]  / ,  d
ł  MMLow e n ie  ma p ien iędó '
Nslępnie eądzii glosowfu ]e'

. |o .oĘ|o I J  | ! ' l r ) lh  oddao :  g|o .oq ' ' l a .  '  I  g 'o .  '  {  u/ ] |1u jąJ .ę
z . .ap?eqodnr .zaceEo- rKasanr r r ' i e ,o f . t . /eJ , rqJa/o . . t rpod ibbreL . /o ,c i . r ,o .or

y: l}: l .  l  
.1"" a$.donj € r ia Pan vJ 'Eo'/a) Vdu.n.v ie|. ' '  ( 'e j  o po'o$n)n'pźed]ĘeDu Iemnd rozpahenia z]oŹonei 5kai'

Ańna Branla czionek KÓnisji RŃizyJnł pzedslawila prcjeld uclrwa]y

G]osowalo ]] ńdnych oddeo 13 closórv,.a,,
Z.ca pŻewodńicfącego - E' Kassan srwierdfit. że uchwała zostala podjęta jednogtolinie'

::l:':',:..: :ry]" 
podł}^aia krr1€riun dochodo}'ego lprarłnEJącego do lrzyznmia

::"."].p"i"r 
p"T*y w akEsie dożywiania w rlmch wieloielnieso p'og"- i*ii"*niaIrnmoweco cm'n w załĘsie dożywieia ',Ponoc p!ństw! w fałesi" a"zyi'i-i"" na rń:oit.

-  
Y: lg: lDy 

omd (  e .oMik cr t rego o.rco^i  ,omo.\  \po.e-/re j  pr fo. rJv . raplo]exr uchqary frż z uzasadnienień

Glosowalo l] radnych oddmo 13 p]osów''a..
z.ca pżewodniczącego E' Kósanitwi€dzil, żeuchwala foslaIBpodjęlaJednoglośnie'

!11".3." 
.n*"i. *'-." ' ,co!J re {ped& n emc rcnoic' rruds\oj. . u ou,rej v rtu.onUmn\ M|e|(ół' ołfrcTJ 'qo d/ ".La I r&4 ipo'o'o1e \ ob'cÓi' DoTd|cś.  ło lpo ' |omowóL7erao{3r ie ' ' e s i ' ch r J  /o ' | J |a .o ]ę ta  /  ob '  se \  |  '  q i Łn l ' f e

Jcs  Io  .7Ą . -  d1J] |  '  | i ó ra  w ogó|nt  oD" ' .  ' e '  bo ' ' . ' enNDo ' r \nh ' fo . laeqTstslona do lpŹedaż) wdÓdze pŹ.larEu

olosowa]o ]3 ndnych - oddmo Ij llosów-.2',
Z.ca pżewodnicfącego E' Ksse;wierdfil' że ucbwała zoslala podjęk jcdnoglośnie'

I ] .h .ł . ]a  w sp . "w ie  a j4}  rhwlD . J '  x \ |V  l  ' j  ]o  /  RgoJ  Um'nJ  VeLt 'ov  / J | ia 'oe lLdn"
"lo' i$o(i i Uyou ' .rJ|i oo|ł ż go'pooaoua 'h oopadexonruarn)mr na terenje Cmin! Mielto\.

- wójl \),jaśnil' że w Egulminie jest fapb, że osoby pns'ne ma]ą oboŃązek placić



niesięcznie, a osoby nfycfn€ nają pm$o nicsięcaic a
hniejszyć koszty adninistracyjne zoŚaie to Zóiłńanc'
h.ńeusz s|oma sckeltrz cńiny zwrócił !'agę' żćjest

obowiązck kwanalnjc i aby

bląd liteloĘ jest dwa Ey

GlosowllÓ ] 3 ndnych - oddmo l3 elosó]v ,'f.,
Z.ca pŹeso.lniczącego E' Kassn stwierdził, żc uclr$'a]a fośa]a podjęla jednoglośnie,

Ucnwab rv spnwie i\'rażenia zgody na mlmowienie nieodpłatnej służebności g.unlowej
pŹe]azdu i pEechodu plrez nienchomości polożon. w Mietko*'ie. stanowiące własnośó Gniny

- wójl wyjaśnił' że sp@wa jest juŹ u notdiusfa. który f\lTóci| uwagę. & dzialka nie nra
dostępu -j €sl Io &ialk! na któEj.icst tfus|omalol i! teEnG szkoly, ale koniecfnejest
ust&owienie slużebności kazdorŁoivego pŹejedu oEz prrejścia i nusi b'ć vlis
s odpowiednich księgach wieczyst'ch'

olosowllo ]3 ndnycb. oddano lj glosół',.a,,
z.ca przwodniczącelo E' KNgn stwield'], ż". uchsa]a foŚal! podjęta jednoełośnie'

Jo BajseioNicz radny - arócil Śię z plośbą - t'lko nie wie do kogoJąkieroNać ' do
gminy czy do po*'iatu o pośawi.nie znak! in|onrlcyjnego dot' droei Jdfębinowej
i Modżewiowej żńajdujących sĘ zly]u vioski. bo nic łiadomojak dojechać do rych dńe
wójt zaP)tał' czy chodzi o labliczkę 2 nową ulicy iodpoviedział, że tojest drosa gninna,
i jest 1o obowiąz€k po śronie gńiny
Mazem Ka]anM sołtys lvsi wateńczyce po$'iedziala. Źe chodzi o uslawicnie koto
sklepu znału . sFzald wskeującej. że tamtęd]r nożna dojechać do tyclr Ulic. np' kuridzy
nie wiedząjaj< lan dojechać
I' sloma świeldził. fe w niaslach nie Ustawia się Iakich zra]rów. a kurieŹy nrają GPs.y

vójl poinfomowal, że z novyn ąuąden sltroswa Po}'ialowego gnrina zawartaj na leie
uslne' poozumienie . \' slrawie $póIfinansorvania nN€stycji dńg należącyclr do
stdoslwa Powialowego. Zostala podpisma bDwa na donnmsowMie budoĘ clrodnika
w Donmicacb olM zarckomendowane zostal' dokońc2enie chodnika $' Mmio*'ie'
budos! chofuika $'zdluf osiedla w Milinie a tlkże m ile $]rslarczy pienięd4, $'
Mielkov'e od Pfua opalińskieeo do Bolzygnien,
Poin|omo*€l róMież, ć ustawionc zoŚaly lampy wialiou! na reEnie Bniny do
obsnacji i powiedzial. że jefeli lo zda egmin, bę&ie nona ustawić tatie punkty ua
teEnie goiny np' w stóży oru m drcdze od Śacjj kokjow€j w slronę Nlielkowa i w slronę

Bożena cap rdna podziętołal! wójtowi i zpytala o renonl i pŹełaa'e drogi pŹez

wójt odpowiedfial' że pmięta o ryt. ale nie Ioznawiał jes&7'e z noĘnr fuądeh
powiafu i to niejest lak. ż wójt nlphze i stdosnvo 4Tenonruje drogi i pŹeł!żś gmilie'
bo tał jał qsfyscy - nie nają pieniędzy, ale myśIi, że w perspeklywie będą chęlni do

]eży Ku ata - iadny ap$al o drogę od stózy do Nolvej wsi st]vierdfając, że do
przejedu zosla]a frobiom, a 2a !Źejżden Fst śns,iie ńiszczola mdbienil] że durc
ludzi dojeżdża ądrogą do pracy'
wójt odpowicdzial' ć zbrałło tIlcznia' Jeżli się lojawi, to Ędzi€ prcponowal st!rcstml
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len sm ldzial' ale tylro do glanjc sniny Mietków .
Rysztrd Łącz mdny . u Mócił się z prośbą o ubelonowaie !Źyslanku gulobusowegow
Mmiowie wielkin !żez zGK' gd'ż Niatr puesunąI ten pŹlsunek m &ogę'
vójl odpowiedżhl. ż€ na dekldację Kiercwnika ZGK. że fusdlc zoercnowoy
R. Łącz poprosit óMież o zbezpiec&nie gąsiorów na kościele w Mfuiowie MeItjm.
gd)/  oo  q ichPe ode '*aIJ . :e  i \paJ1ąje- |  |o  b fud7o n .eoe,p 'e . / |  e '
Zwód] się talże do ladnych o ponoc dla k|ubu spońow€go z Dońanic
zoslało ly|ko dwje druŹyńy w ghinie i uwaa, że tej m]odfieŻy tueba
wlanyńi silmi sobie nje pondzą a awmsują do klasy A'
B. cap - w związku z tyn. żś ninąl lemin skladania olerl na
GimŁjM, up'1ała ilu jest kmdydalół i cfy noaa podać skład

wójt . od,owiedzia]. że są dwie kandydatuly Pm Ed$?d Kulig i Pani z Legnicy - nie
Pmięta jak się nŹ'ava i podPisal już zażądrenie o Polołaniu konisji koŃuMwcj '
Henryk Kaźniercak - radny poNiedfial, że już ki|ka @y p}tal o ulŹyńanie aurobusu
szkolneeo cbodzilo o q}sfcfegóInienie - ile robi łj]ondów. jakie jest utŹynanie
ki€rowcx ja]de apollreboweie paliwa' a otŹynal odpowiedź ' kosft 4,504m'
vójt odpołiedzia], że ol.fynał pytanie ile koMuje lkilonetr i lak odpowiedzial
i' 'sloma powiedżial. u b' ladny eróciI się z takin pyanien m piśbie, gdyż nie a*sfe

PŹeuodnicfący Rady Gniny pżodslaqil infornację pued]ożoną pżez Dyrektoia sP ua

wójt powiedzial' ż. cena 4.50 awieia wszyslko i uwaz' że ksota 4.5o/kn jesl do
4a l (po{Jż.  q  \dp l i v4n '  je ' I  lb j  V  l J  Uqc| '  s{oL i "go ! )d .p]o  l ;*d|a '
żsJdn)ń b)|zakup Uż)m ego aulobun|'
|  !M f i  a"  pop 'o l ' '  o  i r IonLc ię  co  }\ane |e ' I  w \uo ' |e  4 'śo
b '  l  ap .  poorcĘ iL  o/g loyer  edo s jam. lą  ^|a  s l i e  d7  L|  nadmd/^ Z v ie|  'o la  ń  ęof )

srkolnego zprcpolowal, aby

jest kosa posEwi€nia llmp

Pbodniczący Rc - Wacając do spn*T kogtóB autobusu
konisja budttowa pżemdibwala le s!ńqr'
M l re l  Korm:U - .ohr .  $ . i  p .o"4;u i . ,  ^pr1a i  . - l

J.ży lmczyk z.ca wójta - odpowiedfial, że kosf postawienia lmpy v.\,nosi 15 5oo fI'
f 'loslawą montż.t i ] letniągwdanclą,
B' cap . apy1a]a jał! jeś ż'wohość tych Imp
J. Fńnczyk . odpowiedfial' że żylvotnośó ałMulatorów ryńosi min' 5 lat są dwa
ałumulalory po ]80 mpemcodfin' pmelc slonecfne nają drva rży po l9o vAr, urbina
{d ową ma fot J00 VĄT 'ffa |Mp. Jva'a/ oo -8 VĄ' j )o VĄ;
AI jmu d ioD Mebó  v)mie1 ic  po  5  |a 'ach- lo . ' l  o ' '  ouo '
wójlfuaczyl, że wanmłień śsiecenia lahpv ieŚ slońce l ruar
lNel vacIawek - radny . stwiłdzi]' że onain; nie by]o s]ońc!. a nimo to ślvieciły
l ' s |ona por ied2 ia l ' /eob,e lwo ' € l , |opoDó lno . l  /Pq , l :
'  | '& .4L  -  v ' } i fu  r  l '  /e ' Jmpa -  P|o" '  .o" '  a  ń  ; fu  '  7  god7 oo / . ' e7 .hJ  i  i  8od/p  /ed .u i l .n .  a  q  M|e(o  \ io '  coo/ '  po  r .eżch '  i  f  godż pŹed \ l  |eń
cma bmi rd  radr  o  -  ap jE ta  \ iedy  vo-a  dbt r .e .1  or .a  l jne  na  !s re
vójt $'jaśnil. ż€ to są tablice ślężańsk]e, są w ZcK zosiały tm zlożone bo slupy
dreMiee zBniły' zostaną obsadzone na met.lołych slulech i wbctońowane,
M' Kożiński ap}'lał czy będą zindnieni pracownicy sezonowl'
wó i l .odpowied/ ia| '^e ' l cor ' | rudn ie i .go '?gmi rorJs i .on l j ' LoVa. .ahdnjen io ' ch
J '  \ura|J .  -pofu fJ l  

.pmue | ladU L  *ce l  suofJ '  s lw i . rd l ' '  /e  o la  q  ̂ |ad|ę
prałl'caie cnodzi jedna osoba, ah pod BpbTeh alkoholu, co jesr badzo nicbefDi;czn€
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- wójt powiedfia], ż€ kladka jest niobezpiecaa - nie nra desek popŹecznych' zosBly tm
uslawione bblice załmjące łejścia' stwieldzil. że lŹeba będzic ją lo*biać'
M, Korziński ' fgłosil łycięcie kzatólv na dfudze do Milina
wójt odlowiedzia]' że podcinme sąte kŹ'ti i podjęte foslały dzialeia. będzie to rbione
pŹez pEcovÓikół sezonowych lub będą R}cięLe FŹy okaji zbiermia pobocfr', co ósn|o

I. słoma - sekJetdz Gnily przedśawiI sk|ad komisji konru*osej po*olgnej do

!Źeprcyldzenia konltsu na slanowisko d)ftktora ginmzjuń
wójt ulaśnjl. że w z{iązku f rc^tlz'giĘcien voje*ody zl..cona została eksp.ńtfa

PlaMa sk]adu komisji, z któcj srnika. że ni. rylko vójt ale i radni nie ńogąpracować w

I. slońa dodal'że to $$ikalo z s]toków sąd!. że przedstlwicie|ali wój|a nogą być jego
pracoMicy i lo nie Nsfyscy np' ńdca pramy, ńie mofe byó, jak ówdeż niełsk4ane jest
powobrymie bkich osób z uuędu gminy. klórc nają dzieci w szkole, jał też
psdstawiciele eiązków fawodoryclr, jeś problen B ńalych gmimch.
Nójt fua.zr|, żE zwkszcza gdy pmcoMicy uźędu odńlwiają udziału N pracach

I' slma powiedział. że pŹeproivadfone były rofnoirl z ptrdslawicielem Nadzoru,
koĘ .N ie.d l | . fedopol i  ' |e  bd, l  do n.\ .kega o ' ie  R gu '"

. wójt stwierdzi]' ż każde doświadczeDie. kóre daje możhvÓść naprawy uchybień jest

- I' słona srsiedzil, że olzecfeńe sA doLyczące udziolu wójta w komisj i jeś świerc lmz
20l3 i wcześtriej w więksfości gnin była laka praktyka

- E'Kasm z'ca|Źewodnicfącego Rc zap,'1ał czy sąjesezejanieś P'mia '
Nie fgłoszono P},tań więc poinfomował' ż€ lemin msięPnej ssji zoŚa] ustalony na ó
mrca2o]4 r ńago&.ll'00 a posiedzenie konisji rady na godz 10'00

- Paweł Borsosz sohys łŚi Dommice poruszyl spńwę Miosku sÓlt'sóiv o podł*kę dicl

Pizewodniczący RG pot$'ierd'l, ż'e $plynął laki MioŃk i do RG i do wójta,
v d'sksji na t.nat diet radń poruszyli spnwę tekweńcji sohysów n! sesjach orż diet radnych

Naslępńe Edwed Ksse - z.ca Pżewodniczącego Rady Gnin' fmkną] obndy sesji s]owańi
'Zmykm sesję Rndy Gńiny Mielkóvl,

Nagmie s*ji Rady ominy sleowi zdącznik do prclokołu plyla cD

Ź...jj:.;Ł*:#...


